
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
Samenvatting KC-raad vergadering woensdag 27 september 2023 
 
We hebben verschillende agendapunten doorgenomen. Hieronder een verslag van deze vergadering: 
 
Kennismaking 
Er wordt voor het eerst met Doerak vergaderd. Iedereen stelt zich voor en vertelt in welke rol hij/zij hier zit.  
Voor de volgende vergadering wordt afgesproken dat we thematisch gaan vergaderen, d.w.z. dat we wat 
dieper ingaan op 1 onderwerp, welke een ieder KCR lid aan kan dragen. Er wordt ook besloten om, om 
praktische redenen, te blijven vergaderen bij de Notenbalk. De voorzitters van de Notenbalk / Doerak 
zullen deze taak afwisselen.  
 
Rijke ontwikkeldag 
Vanuit de overheid wordt scholen gevraagd om een Rijke ontwikkeldag te introduceren, welke in schooljaar 
2024/2025 al operationeel dient te zijn. Elke school mag hier zijn eigen invulling aan geven. Het is nog best 
een zoektocht hoe de Notenbalk / Doerak dit het beste in wil gaan vullen. Eerst wordt de missie en visie van 
PIT opnieuw bekeken. De Rijke ontwikkeldag is ontstaan vanuit de plannen dat de kinderopvang uiteindelijk 
gratis wordt en meer met school wordt geïntegreerd. Natuurlijk is het ook belangrijk om de hoofdtaken, 
zoals rekenen en spelling, te blijven borgen. Dit punt zal elke vergadering besproken gaan worden.  
 
Bijdrage schoolreis 
Er zijn dit jaar veel vragen gekomen omtrent de invulling en kosten van de schoolreis. Grootste probleem is 
dat de kosten van alles steeds hoger worden, vooral het busvervoer. Alle punten zullen voor volgend jaar 
worden geïnventariseerd.  
 
Ouderbijdrage 
Op het moment van de vergadering was pas 36% van de ouderbijdrage betaald, een veel lager percentage 
dan voorgaande jaren. Vanuit de personeelsgeleding wordt aan de oudergeleding gevraagd of zij mee 
willen denken waaraan kan liggen. De brief zat dit jaar in hetzelfde bericht als de bijdrage van de schoolreis. 
Waarschijnlijk is de 2e brief door veel mensen niet eens gelezen en is het nogal een groot bedrag wat je dan 
in 1x moet betalen. Voorgesteld wordt om dit in ieder geval in 2 verschillende berichten op 2 verschillende 
momenten te communiceren.  
De ouderraad heeft inmiddels ook een mail gestuurd met een verdere toelichting wat er met het geld van 
de ouderbijdrage gebeurt. Het zou ook jammer zijn als veel activiteiten niet door kunnen gaan omdat er 
geen geld meer is.  
 
Protocol gescheiden ouders 
Het aantal kinderen met gescheiden ouders neemt toe en helaas verloopt dit niet altijd even soepel in de 
communicatie tussen school en ouders en ouders onderling. Er is daarom een nieuw protocol geschreven, 
welke op de website gepubliceerd zal worden.  
 
Subsidie basisvaardigheden 
Met deze subsidie vanuit de overheid wil de Notenbalk begrijpend en onderzoekend lezen een boost 
geven. Dit wordt gedaan in 3 sessies waarbij dezelfde tekst behandeld wordt, maar met een andere 
verwerking. Het doel is om meer leesplezier creëren. In de onderbouw gebeurt dit door meer voor te lezen. 
In februari/maart wordt dit geëvalueerd en evt. bijgesteld (na CITO). Er wordt nog wel gezocht naar 
differentiatie / wat nog verder mogelijk is. 



 

 

 
Controle bij BSO 
Er is een handhaving geweest bij de BSO omdat er nog een ouder mist bij de KCR met kinderen op de BSO. 
Op dit moment zit er 1 ouder met kinderen op de BSO bij de KCR en dat volstaat niet.  
Denkt u graag mee over het reilen en zeilen omtrent de Notenbalk en heeft u 1 of meerdere kinderen op de 
BSO, dan nodigen we u graag uit om een vergadering bij te wonen om kennis te maken met de KCR. U kunt 
zich dan melden via het mailadres onderaan dit verslag.  
 
Gebruik telefoons / smartwatches 
Het gebruik van telefoons en smartwatches op school, maar vooral ook op de BSO wordt een steeds groter 
probleem. Er is hiervoor een protocol geschreven en zal op een later moment met de ouders gedeeld 
worden.  
 
Aandachtspunten Doerak 
De oudergeleding vanuit Doerak bestaat nu uit ouders met kinderen op de peutergroep, dus we zouden 
graag nog een afgevaardigde van de babygroep bij de KCR verwelkomen. Er zal een oproep komen in de 
weekbrief van Doerak.  
 
Contact met de KC-raad 
Voor vragen, opmerkingen, suggesties, etc. kunt u contact opnemen met de Kindcentrumraad via dit          
e-mailadres: kcr@notenbalk-zwijndrecht.nl. Mocht u een vergaderpunt willen inbrengen, dan kunt u dit 
ook melden via dit e-mailadres.  
 
De volgende vergadering is op 1 november 2023.  
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